
 

Jaarverslag 2023 VvV in Fryslân 

Bestuur  Rutger Immink  Voorzitter                                                                                                   

Hein Bergman   Penningmeester                                                                                               

Tineke Adema   Structuur                                                                                                              

Carla Tijsen   Secretaris (2e)                                                                                                

Mieke de Haan – van Medevoort     Secretaris       

 

Vergaderingen                                                                                                                                                      

Het bestuur heeft in 2023, naast mailcontact, driemaal vergaderd. Wat ons sterk bezig houdt is hoe 

we met het steeds kleinere aantal leden en begunstigers, de toekomst van onze vereniging vorm 

kunnen geven.                                                                                                                                                        

De ledenvergadering werd 15 april gehouden in de Kruiskerk en afgesloten met een lunch.                

We hielden 29 augustus weer een theemiddag in de tuin van Tineke Adema.                                                      

8 December vierden we Advent. Een mooie viering onder leiding van Catrien Bos en afgesloten met 

een gezamenlijke lunch. 

Pastorale zorg                                                                                                                                                          

Catrien Bos heeft zoveel mogelijk contact gehouden met onze leden die door de hele provincie 

verspreid wonen, wat vaak veel reistijd vergt.                                                                                                    

We hebben door hoge ouderdom en overlijden weer afscheid moeten nemen van een paar trouwe 

leden. Per 31 december 2023 was het aantal leden 23 en het aantal begunstigers 7.   

Vrij en Zinnig Info                                                                                                                                                

Ons blad werd drie keer opgemaakt en verzonden De gezondheid van de samensteller van ons blad, 

Hein Bergman, liet te wensen over waarvoor hij één kwartaal niet kon verzorgen.  

VVP                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Net als in onze provincie loopt het ledental van de vrijzinnige verenigingen door het hele land 

achteruit. De leden worden steeds ouder en er zijn weinig jongere vrijzinnigen die zich voor de 

vrijzinnige verengingen in willen zetten. Het betekent naast minder menskracht ook minder inkomen. 

Secretaris Inge Bult bereikte haar pensioengerechtigde leeftijd. Op verzoek van het bestuur heeft ze 

aangegeven nog enige tijd door te willen gaan voor 20 uur per week.                                                                                                                        

Bureausecretaris Erik Jan Tillema heeft een andere baan aangenomen maar blijft nog voor 7 uur per 

week werkzaam voor verzorging van de website. Het bestuur heef een sollicitatieprocedure in gang 

gezet voor een nieuwe parttime bureausecretaris 

Earnewaldster Rûnte / Rotonde                                                                                                                                  

Het bestuur heeft ook dit jaar weer 6 lezingen verzorgd. Het aantal deelnemers is na corona nog niet 

terug op het oude niveau maar we kunnen terugkijken op een geslaagd seizoen en hebben al weer 

plannen gemaakt voor het seizoen 2024 - 2025. 

Het bestuur 


